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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.3.1.2018 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 23 stycznia 2018 roku.  
 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 4 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Główny projektant miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Imionki I” 

– Katarzyna Śmiarowska. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Podsumowanie pracy komisji za 2017 rok. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

i) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Imionki I” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że sporządzenie planu zostało spowodowane tym, iż inwestor chciał na tym 

terenie wybudować dużą fermę trzody chlewnej, w której miało być hodowane prawie 23 tys. 

szt. Plan dotyczy większego obszaru, ale posiada takie zapisy, które uniemożliwią 

potencjalnemu inwestorowi otrzymanie pozwolenia na budowę tak dużej fermy. Mogą tam 

powstać obiekty związane produkcją, natomiast liczba sztuk jakie będzie można hodować jest 

mniejsza i wynosi do 50 sztuk dużych jednostek przeliczeniowych (DJP). Sztuka duża  

to zwierzę do 500 kg lub np. 4 tuczniki o wadze 120 kg. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy jednostki przelicza się również na ptactwo. 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział że tak, np. 500 sztuk kur o wadze 1 kg, to jedna DJP. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

dodała, że jest tabela, w której przedstawione są wyliczenia, np. na prosięta do 2 miesięcy 

przelicznik wynosi 0,02 i to jest 2.500 sztuk, tuczniki wskaźnik 0,14 to 3.570 sztuk.  

To dotyczy terenu, na którym jest dopuszczona hodowla do 50 DJP. Teren ten na załączniku 

Nr 2 oznaczono symbolem RU i jest terenem byłego Państwowego Gospodarstwa Rolnego. 

Natomiast na terenach R1, R2 i R3 został ustanowiony zakaz zabudowy z wyłączeniem 

urządzeń infrastruktury celu publicznego m.in. wodociągu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy inwestor może znaleźć jakieś kruczki prawne, aby wybudować tam fermę. 

 

Główny projektant miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Imionki I” – 

Katarzyna Śmiarowska 

odpowiedziała, iż musiałby zostać uchylony plan. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, ile DJP mają nieduże prywatne fermy, które są w naszej okolicy. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że na fermie w Kukowie jest około 800 DJP, a w planie dopuszczane jest  

do 1.000 DJP, więc jest niewielka możliwość zwiększenia obsady. Plan ten został już  

opublikowany. Natomiast w Imionkach dopuszcza się hodowlę do 50 DJP  

i jest to inwestycja nieoddziaływująca na środowisko. Według rozporządzenia fermy  

do 60 DJP są inwestycjami nieoddziaływującymi na środowisko. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy wojewoda będzie miał podstawy prawne, aby uchylić tą uchwałę. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż nie wiadomo, czy nie będzie miał uwag do jakiegoś zapisu. 

 

Główny projektant miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Imionki I” – 

Katarzyna Śmiarowska 

dodała, że w studium jest zapis, iż zaleca się, aby przy terenach, gdzie znajduję się zabudowa 

mieszkaniowa fermy te nie przekraczały 50 DJP. 

 

Członek Komisji – Rober Smyk 

zapytał, co by było gdyby inwestor odwołał się od naszej decyzji, jak to się przeciągnie  

w czasie. 

 

Główny projektant miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Imionki I” – 

Katarzyna Śmiarowska 

odpowiedziała, że po uchwaleniu, zatwierdzeniu i opublikowaniu przez wojewodę każdy 

będzie miał możliwość zaskarżenia uchwały.  

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

dodała, iż jeżeli jest uchwalony plan i gdyby inwestor wystąpił o decyzję środowiskową,  

to wydana zostałaby na podstawie mpzp, a zgodnie z planem nie będzie możliwości 

lokalizacji takiej inwestycji i decyzja będzie negatywna. 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

dodał, że plan jest aktem prawa miejscowego, a studium nie jest. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż podczas wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu, do dnia  

10 stycznia można było składać uwagi. Nie wpłynęła żadna uwaga. Po tym terminie,  

11 stycznia wpłynęła jedna uwaga od firmy Wesstron, która dotyczyła budowy centrum 

badawczo-rozwojowego. Po konsultacji z radcą prawnym postanowiono rozpatrzyć uwagę, 

ponieważ została ona wysłana pocztą i wpłynęła 11 stycznia, więc mogłoby to być przyczyną 

późniejszych odwołań. Nie uwzględniono uwagi z tego tytułu, że była ona niezgodna  

ze studium,  w którym są to tereny łąk i pastwisk.  

Wskazała, że na sesji winna najpierw być przegłosowana uwaga.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

poddał pod głosowanie rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag. 

 

Komisja przy 4 głosach za nie uwzględniła uwagi złożonej przez inwestora do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Imionki I”. 
 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

dodała, że do projektu uchwały zostały naniesione dwie autopoprawki. W załączniku Nr 2  

na końcu zostało powtórzone dwa razy to samo zdanie: ,,Natomiast Rada Miejska w Olecku 

w celu prawnego umocowania zakazu lokalizacji wielkoprzemysłowych ferm zwierząt  

w miejscowości Imionki, obręb Możne przystąpiła do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru »Imionki I«” i zostało ono wykreślone. Druga 

autopoprawka dotyczy wykreślenia dat na stronie 10 w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Imionki I”. 

 

 

f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż w czerwcu 2016 r. Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę intencyjną  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Dobki. W trakcie uzgodnień projektu planu wpłynęła odmowa 

uzgodnienia ww. projektu planu przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w Olsztynie w zakresie zabudowy części terenów przylegających do linii brzegowej jeziora 

Dobskiego. Odmowa uzgodnienia zabudowy dotyczy m.in. działek: 236, 22/2, 22/1, które  

w obowiązującym planie miejscowym przeznaczone są na cele zabudowy zagrodowej i usług 

turystycznych. Zatem, aby nie wprowadzać zakazu zabudowy na podstawie obowiązujących 

przepisów środowiskowych na ww. działkach, zasadne jest wyłączenie działek z opracowania 

i tym samym pozostawienie dotychczasowego przeznaczenia. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Ełckiej i Produkcyjnej 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że zmiany dotyczą dwóch działek. Pierwsza z nich jest to działka, którą od kilku 

lat gmina próbuje sprzedać. Chodzi o nieruchomość nr 145/20 przy ul. Ełckiej (teren  

w kształcie trójkąta o powierzchni 1,19 ha przy wjeździe na „Podkowę”). Proponuje się 

zmianę przeznaczenia tego obszaru z funkcji usług handlu na funkcję usługową lub usług 

publicznych, w związku z zamiarem nieodpłatnego przekazania przez gminę działki 

komendzie wojewódzkiej policji w celu wybudowania nowej Komendy Powiatowej Policji                     

w Olecku. 

Ponadto obecnie obowiązujący plan obejmuje także ul. Produkcyjną (działka o nr 52/52).  

W tym przypadku proponuje się zmianę przeznaczenia terenu z funkcji zieleni urządzonej  

na teren zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej (w związku z istniejącym budynkiem 

mieszkalnym i użytkowaniem mieszkaniowym działki).  

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

dodała, iż na działce właściciel chce wybudować również budynek gospodarczo-garażowy  

i obecnie nie może tego zrobić. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy jest to związane z drogą, która zostanie wykonana w kierunku Giżycka. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nie.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia               

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy  

ul. Ełckiej i Produkcyjnej. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż plan dotyczy terenu między skrzyżowaniem z drogą wojewódzką                            

w kierunku Suwałk a obwodnicą w Sedrankach o powierzchni około 20 ha. Właściciele 

nieruchomości położonych na tym obszarze wnosili o opracowanie mpzp na ten teren  

ze wskazaniem rozwoju funkcji mieszkaniowych i usługowych a także kompleksowego 

zaplanowania infrastruktury technicznej do obsługi terenu. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

dodała, że w studium jest wskazane przy obwodnicy Miejsce Obsługi Podróżnych wraz  

z towarzyszącą infrastrukturą. 
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Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, na czym polega taki punkt. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że może tam powstać m.in. stacja benzynowa, restauracja. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sedranki II”. 

 

 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że zmiana dotyczy składu komisji, ponieważ Wojciech Rejterada złożył 

rezygnację z członkostwa. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę                    

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż zmiana Statutu wiąże się z tym, że wcześniej Rada Miejska podjęła uchwałę  

w sprawie przyjęcia hejnału Gminy Olecko, co musi zostać ujęte w Statucie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

dodał, że Komisja Statutowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane 

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że biuro to funkcjonuje od początku wejścia Polski do Unii Europejskiej i jest  

w całości finansowane przez samorządy. Dla powiatów i gmin koszty wyliczane  

są procentowo, w zależności od liczby mieszkańców. W tym roku, według informacji 

uzyskanej z Urzędu Marszałkowskiego, kwota dotacji wynosi 3.710,00 zł. 
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Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania 

lub wynajmowania 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż uchwała w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania była 

wielokrotnie zmieniana. Mając na uwadze obowiązujące przepisy oraz ustawowe 

kompetencje Rady Miejskiej należy ujednolicić uchwałę. 

Prosił o uwzględnienie autopoprawki do projektu uchwały polegającej na wpisaniu 

najaktualniejszej podstawy prawnej – dotyczy dziennika ustaw, w którym opublikowano 

zmianę do ustawy o gospodarce nieruchomościami. Ponadto §17 ust. 4 otrzymuje  

nr 5 i dodaje się nowy ust. 4 w brzmieniu: 

„4. Postanowienia ust. 3 mają zastosowanie również w przypadku, gdy po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat, strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest  

ta sama nieruchomość.”. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawki Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Olecko oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej podmiotom prowadzącym instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 

3 na terenie Gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że nie zmienia się miesięczna dotacja dla podmiotów prowadzących instytucje 

opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy Olecko. Z poprzedniej uchwały 

wynikało, iż jeśli dziecko było z innej gminy, a przebywało w naszym żłobku to jego pobyt 

również był dofinansowywany. Teraz zapis jest jednoznaczny i dotyczyć będzie dzieci 

zamieszkałych wyłącznie na terenie gminy Olecko. 

Opłaty są następujące: 

 dla podmiotów prowadzących żłobki – na dziecko objęte opieką 300 zł, 

 dla podmiotów prowadzących kluby dziecięce – na dziecko objęte opieką 150 zł, 

 dla podmiotów zatrudniających dziennych opiekunów lub prowadzących działalność 

na własny rachunek jako dzienni opiekunowie – na dziecko objęte opieką 150 zł. 

Dwa ostatnie podmioty jeszcze nie działają na terenie naszej gminy, ale stworzono możliwość 

ich dofinansowania. 

Dodał, że złagodzono wymogi dotyczące ilości dzieci przypadających na daną powierzchnię. 

W związku z tym niepubliczne żłobki będą mogły zwiększyć liczbę dzieci. 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

wrócił do tematu bonu rodzicielskiego. Część gmin przyznaje środki finansowe rodzinom,  

w przypadku, gdy jedno z rodziców świadomie rezygnuje z pracy w celu wychowania 

dziecka. Prosił, by rozważyć ten temat i pomóc rodzinom.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, iż można byłoby rozważać takie rozwiązanie, gdyby nie było żłobków. Obecnie  

w mieście brakuje osób do pracy, więc nie byłoby to dobre rozwiązanie.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości 

i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej podmiotom prowadzącym instytucje opieki 

nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy Olecko. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że zarówno plan dochodów, jak i wydatków budżetu gminy zwiększa się  

o 813.648,00 zł. Omówił zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan dochodów o 813.648,00 zł  

z tytułu dotacji celowej w ramach programów finansowych z udziałem środków 

europejskich – RPO WWM na lata 2014-2020, na projekt „Przebudowa boisk i bieżni 

przy Szkole Podstawowej Nr 3 w Olecku oraz zakup wyposażenia pracowni 

językowej”.  

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 W dz. 750 – Administracja publiczna, w planie wydatków na promocję jst, zmniejsza 

się plan wydatków bieżących o 35.500,00 zł i wprowadza się zadanie inwestycyjne 

pn. „Publikacja – Olecko w powojennych wspomnieniach” z planem w tej samej 

wysokości. Dotyczy to jedynie zmiany kwalifikacji budżetowej zadania. Brakuje 

publikacji o Olecku od czasów powojennych; 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się następujących 

zmian: 

a) wprowadza się plan wydatków w wysokości 1.000,00 zł na wykup udziałów  

w spółce PGK, 

b) w planie wydatków inwestycyjnych w rozdz. 90015 – oświetlenie ulic, placów 

i dróg (§6050), wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 

oświetlenia ul. Jagiellońska” z planem 40.000,00 zł, zmniejszając o tę kwotę 

plan na zadaniu „Modernizacja oświetlenia”. W związku z tym, iż Powiat 

Olecki pod koniec ubiegłego roku wyremontował ul. Jagiellońską i w trakcie 

wykonywania jest oświetlenie uliczne przy Alejach Lipowych proponuje się 

wykonanie oświetlenia przy omawianej ulicy. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

odnośnie pracowni językowej zapytał, czy dotyczy ona tylko SP Nr 3. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

potwierdził, iż pracownia powstanie tylko w tej szkole w ramach projektu. Ponadto w ramach 

zadania zostanie wykonane boisko ze sztuczną murawą, 3 torowa bieżnia, miejsce  

do pchnięcia kulą i skoku w dal oraz boisko wielofunkcyjne. Na obecnym tartanowym boisku 

zostanie położona nowa nawierzchnia. Będzie ono służyło do gry w koszykówkę, siatkówkę,  
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a z czasem zostaną zakupione również bramki do gry w piłkę ręczną. W ramach projektu 

zakupione będzie również wyposażenie pracowni językowej. 

Dofinasowanie wynosi 85% kosztów zadania, którego wartość wynosi około 1 mln zł. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy szkoła posiada monitoring zewnętrzny. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że planowane jest zamontowanie dwóch kamer. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy jest szansa, aby w następnym roku budżetowym, przy Szkole Podstawowej Nr 2 

powstało boisko. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż są takie plany. W tym roku został ogłoszony przetarg na projekt boiska. 

Oferty już wpływają, po czym zostanie wybrany projektant. Wtedy zorganizowane zostanie 

spotkanie w szkole, aby nauczyciele wychowania fizycznego mogli zgłosić swoje uwagi. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński  

zapytał, czy na tym boisku będzie można robić zimą lodowisko. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że tak. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, o ławeczkę Janusza Panasewicza. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż robił rozpoznanie wśród mieszkańców i wynika z niego, że większość jest  

za budową takiej ławeczki. Nie wiadomo jaki będzie jej koszt, ale zostanie  

to na dziesięciolecia. Ławeczka będzie promować i wyróżniać nasze miasto. W jego ocenie 

warto uhonorować artystę, który bardzo promuje miasto.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy jest projekt ławeczki. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że jeszcze nie ma, ale trzeba jak najszybciej przystąpić do realizacji zadania, 

ponieważ planuje się jej wykonanie na jubileuszowy Przystanek Olecko.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Podsumowanie pracy komisji za 2017 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

odczytał sprawozdanie z pracy komisji za 2017 rok – w załączeniu do protokołu. 

 

Członkowie komisji nie zgłaszali uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

poinformował, że wszystkie pisma, które wpływają do biura Rady Miejskiej są przesyłane 

radnym drogą mailową. Zapytał czy są uwagi. 

 

Członkowie komisji nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

poruszył temat wniosku radnego Macieja Juchniewicza w sprawie ustalenia terminów  

i godzin sesji Rady w 2018 roku. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła, aby naczelną zasadą było odbywanie się sesji o godzinie 

13:00 w ostatni piątek miesiąca z dopuszczeniem wyjątków spowodowanych ważnymi 

względami. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

odczytał treść wniosku radnej Marii Dzienisiewicz w sprawie nagrywania sesji. Prosił  

o zajęcie stanowiska przez komisję. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wtrącił, że od nowej kadencji, transmisja sesji będzie obowiązkowa. Obecnie trwają testy  

i planuje się transmisje od lutego br., chyba że radni będą temu przeciwni.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

dodał, iż ważną kwestią w tym zakresie jest ochrona danych osobowych. Ponadto będą 

musiały być ustalone stosowne zasady nagrywania i upubliczniania obrad. 

 

Komisja przy 1 głosie za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym negatywnie zaopiniowała wniosek 

radnej Marii Wandy Dzienisiewicz, aby sesje były nagrywane. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Członek komisji – Robert Smyk 

zgłosił wniosek o wycięcie pasa trzciny przy drewnianym moście. 

Podkreślił, iż teren przy targowicy miejskiej został rekultywowany i odwodniony. Chciał 

wiedzieć, czy teren za odwodnieniem będzie wchodził w skład targowicy.   
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że na wspomnianym obszarze są wydzielone dwie działki. Targowica pozostanie                 

w tych samych granicach ewidencyjnych i zostanie przebudowana. Natomiast druga działka, 

w kształcie trójkąta sięga do bloków mieszkalnych. Została ona objęta projektem i będzie 

zagospodarowana w ramach zadania „Zagospodarowanie nabrzeża rzeki Lega w mieście”. 

Planuje się wykonanie terenu zielonego ze zbiornikiem wodnym do celów rekreacji.     

 

Członek komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy ul. Nocznickiego i Kościuszki należą do gminy. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż są to drogi powiatowe. 

 

Członek komisji – Robert Smyk 

zwrócił uwagę, iż przy ul. Nocznickiego (prawie na wysokości skrzyżowania z Alejami 

Lipowymi) pozostawiono rozkopany chodnik.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że zakład energetyczny na tym terenie przebudowuje linę niskiego napięcia.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

wtrąciła, iż teren wygląda tak, jakby nie został uprzątnięty po wykonaniu robót.  

 

Członek komisji – Robert Smyk 

prosił o interwencję w sprawie Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.                         

w Olecku, by pracownicy opróżniając pojemniki na odpady, ciężkim sprzętem nie jeździli                

po chodnikach i krawężnikach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odnośnie terminów i godzin sesji wskazał, iż przychyli się do prośby radnej i posiedzenia 

rady będą zwoływane na godzinę 13:00. Jeśli chodzi o sesję czerwcową proponuje dzień 

zakończenia roku szkolnego, gdyż niektórzy mają już zaplanowane wyjazdy. W Wielki Piątek 

sesja z pewnością nie odbędzie się.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

przedstawił stanowisko komisji w tej kwestii, która przyjęła, aby sesje odbywały się                         

od godziny 13:00, zaś w wyjątkowych sytuacjach mogłyby odbywać się wcześniej.  

Jeśli chodzi o stanowisko dotyczące wprowadzenia transmisji na żywo z obrad sesji komisja 

jest przeciwna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, iż początek dzisiejszego posiedzenia Komisji Oświaty (…), w ramach testów, 

był nagrywany i transmitowany online na Facebooku, jednak ze względów technicznych 

transmisję po kilkunastu minutach przerwano. W tym czasie było 56 wejść na stronę. 

Osobiście ma mieszane uczucia, co do transmisji, gdyż rok 2018 jest rokiem wyborczym i nie 

chciałby, aby sesja Rady stała się „jarmarkiem”.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

na prośbę kierowców zgłosił wniosek, aby lepiej doświetlić przejścia dla pieszych w mieście 

lampami typu LED.  
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że gmina jest na etapie rozmów z różnymi firmami w sprawie przebudowy 

oświetlenia w Olecku. Planuje się kompleksową wymianę oświetlenia w ramach partnerstwa 

publiczno-prywatnego polegającą na wymianie linii, słupów i opraw na oprawy LED oraz 

doświetlenie najważniejszych przejść dla pieszych. W tym celu gmina musiałaby zaciągnąć 

kredyt, który byłby spłacany z oszczędności na wydatkach za energię elektryczną. Koszt 

inwestycji wyniósłby 6-7 mln zł, zaś roczne oszczędności szacuje się na 250 tys. zł rocznie. 

Audyt w tym zakresie został już wykonany i być może uda się zrealizować zadanie jeszcze                

w tym roku.     

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

poinformowała, iż słyszała w radio o epidemii odry w jednym z zakładów pracy w okolicach 

Giżycka. Podejrzewa się, że pracowników zaraził obywatel Ukrainy, który tam pracuje.  

Zgłosiła wniosek, aby wystąpić z zapytaniem do lekarzy rodzinnych, czy były przypadki 

zachorowania na odrę na naszym terenie. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił wniosek o wystąpienie z zapytaniem do Powiatu Oleckiego, jak działa olecki szpital                 

i czy lekarze również wypowiadali umowy opt-out.   

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że w oleckim szpitalu zatrudnionych zostało 3 lekarzy specjalistów                                

z zagranicy.  

Spółka otrzymała dofinasowanie w kwocie ok. 5 mln zł na przebudowę starej części szpitala, 

jednak będzie musiała zabezpieczyć wkład własny w wysokości ok. 1 mln zł. Konieczne będą 

rozmowy powiatu z gminami w tym zakresie.   

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż kierowcy w sposób skandaliczny parkują samochody na parkingach. Wnosi, aby 

wystąpić do policji, by egzekwowała nieprawidłowe parkowanie.  

Jakiś czas temu wnioskował o uprzątnięcie śmieci na nabrzeżu rzeki Lega przy moście                        

na ul. Nocznickiego. Zarządca drogi odpowiedział, że teren do niego nie należy. Prosi, aby 

ustalić, kto jest właścicielem nabrzeża rzeki i uprzątnąć je.  

Prosił o posypanie ulic Kasprowicza i Norwida w miejscach najbardziej stromych, gdyż jest 

ślisko. 

Zgłosił prośbę o uzupełnienie piaskiem pojemnika przy przejściu dla pieszych obok Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Olecku. 

Zgłosił wniosek o zajęcie stanowiska w sprawie wprowadzenia transmisji na żywo z obrad 

posiedzeń komisji. 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Komisja przy 3 głosach przeciw i 1 wstrzymującym negatywnie zaopiniowała wprowadzenie 

transmisji na żywo z obrad posiedzeń komisji. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                             Wiceprzewodniczący Komisji        

    Małgorzata Adameit                                                     Wojciech Leonarczyk 


